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§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och förklarade därmed sammanträdet öppnat. 
 
 
§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av två punkter under övriga frågor. 
 
 
§ 3.   Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 2:2006 från sammanträdet den 27 januari 2006 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4.   Val av justerare till dagens protokoll 
Ledamoten Lars-Erik Eriksson utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens 
protokoll. 
 
 
§ 5.   Rapport från förtroenderåden 
Hässelby Gårds äldreboende 
Inget att rapportera för dagen. Det planerade sammanträdet vecka 5 ställdes in p.g.a. 
sjukdom. Nästa sammanträde äger rum den 28 mars.  
 
Skolörtens äldreboende 
Bengt Arlevind rapporterade att många av de äldre och en del personal är sjuka av 
misstänkt vinterkräksjuka. Matsalen är därför stängd och strikt hygien råder. 
På kvällstid förekommer det att okända personer ringer på dörrarna hos de boende och de 
uppmanas att inte öppna om de inte väntar besök av någon. 
Nästa möte i förtroenderådet är den 29 mars. Årsmöte är utsatt till den 4 april.      
 
 
§ 6.   Friskvårdscentrum 
Birgit Grahn rapporterade från projektgruppen för Friskvårdscentrum. En 
enkätundersökning har genomförts bland dem som besöker Friskvårdscentrum. 
Undersökningen visar att verksamheten fungerar väldigt bra. Gymmet och stavgången är 
de populäraste inslagen och många uppger att de förbättrat sin kondition sedan de börjat 
träna. Personalresursen kommer att utökas med 18 tim/vecka så att fler äldre ska få 
möjlighet att träna. Projektgruppen vill framhålla att verksamheten är mycket uppskattad 
och hoppas att den ska bli ett permanent inslag inom äldreomsorgen. 
 
 
§ 7    Hässelgården 
Hälso- och sjukvårdsnämnden (HSN) 
bordlade vid senaste sammanträdet ärendet om vilken utförare som ska bedriva 
verksamheten på Hässelgården. Beslut kommer att tas på HSN:s nästa möte den 28 mars.  
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Lägenheter och lokaler i övrigt inom fastigheten kommer att ytrenoveras dock kommer 
inga standardförändringar att göras. I dagarna kommer Micasa att överlämna 
seniorlägenheter till bostadsförmedlingen för uthyrning.  
 
Ersättaren Margareta Apelskog påtalade att Äldrecentrums rapport ”Hem ljuva hem” 
är en bra lärobok om hur processen fungerat i Stockholm när servicehus omvandlats till 
seniorboende. Beslutades att förvaltningen ska beställa ett exemplar vardera till Rådets 
ledamöter och ersättare. 
 
 
§ 8.   Äldreombudsmannen 
Stadens Äldreombudsman Lotta Burenius önskar komma till Rådet för att informera om 
sin verksamhet och för att få en dialog med Rådet. 
 
Rådet beslutade att bjuda ut Lotta Burenius till nästa sammanträde den 7 april. 
 
 
§ 9.    Konferens med stadsdelsnämnden 30 - 31 mars 2006 
Stadsdelsnämnden har inbjudit äldreomsorgsavdelningen och representanter från Rådet till 
en äldreomsorgskonferens på Lejondals slott den 30-31 mars.  
 
Ordförande Sigvard Ländin, vice ordförande Per Westberg, ledamöterna Birgit Grahn och 
Lars-Erik Eriksson deltar i konferensen. Program för dagarna kommer att skickas ut.  
 
 
§ 10.  Stadsdelsnämndens sammanträde den 28 mars 2006  

1. Yttrande – Revisionsrapport/Insatser för att öka tillgängligheten i kollektivtrafiken 
Björn Larsson, avdelningen Stadsmiljö och teknik redogjorde för revisionsrapporten. 
Diskussioner med olika inriktningar på tillgänglighet fördes. 
Rådet hade inget övrigt att tillägga till ärendet. 
 
2. Ny detaljplan för bebyggelse på fast. Aniara 2 i stadsdelen Kälvesta 

      Björn Larsson redogjorde för den nya detaljplanen.  
      Rådet hade inget att erinra mot förslaget.  
 

3. Förslag till detaljplan för del av fastigheten Lunda 6:1 m.fl. 
Björn Larsson redogjorde för detaljplanen och förvaltningens förslag till beslut i  
ärendet. 
 
Utöver förvaltningens förslag till beslut hade Rådet inget att erinra. 
 
4. Får äldre och funktionshindrade verkligen den hjälp de har rätt till? 

      Gudrun Sjödin redogjorde för förvaltningens svar på skrivelsen från fp.  
        

 Diskussioner fördes kring det angelägna i att de äldre får den hjälp de behöver. 
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 Rådet hade inget ytterligare att tillägga eller förändra i ärendet.  
 

5. Kvalitetsgarantier 2006 för äldreomsorgen 
Diskussioner fördes kring kvalitetsgarantierna som Rådet tagit del av. Rådet hade inget 
att tillägga eller förändra i ärendet 

 
6. Trygghetsringningar för äldre 
Rådet har tagit del av förvaltningens förslag och anser det bra om förvaltningen  
bjuder  in till diskussion kring trygghetsringning. Rådet som representerar olika 
pensionärsorganisationer önskar ingå i den arbetsgrupp som föreslås. 
För övrigt har Rådet inget att tillägga eller förändra i ärendet. 
 

7. Underlag till planering för år 2007 och inriktning för åren 2008 och 2009 
      En genomgång av underlaget gjordes av Lennart Keberg och Gudrun Sjödin. 
      Rådet hade därutöver inget att tillägga.  
 

8. Råcksta sjukhem – Lex Sarah anmälan 
Gudrun Sjödin redogjorde för en inkommen anmälan (Lex Sarah) om en allvarlig 
händelse i omsorgen om en boende på Råcksta sjukhem. Omedelbara åtgärder är 
vidtagna för att förhindra liknande händelser i framtiden. 
 
 
§ 11.   Kontaktperson kommunstyrelsens pensionärsråd 
Anmäldes att ny kontaktperson, Iris Johansson, utsetts som representant från 
Kommunstyrelsens pensionärsråd gentemot stadsdelsnämndens pensionärsråd. 
 
 
§ 12.   Anmälan Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 1:2 006 
Anmäldes Kommunstyrelsen pensionärsråds protokoll nr 1:2006. 
Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 13.   Övrig information från äldreomsorgen 
Lennart Keberg informerade: 
• Konsumentförvaltningen inbjuder till föreläsningar och utställningar på temat mat, 

Onsdagen den 15 mars, kl. 10 -16 i Kulturhuset. 
 
• Inspiration Stockholm på Norra Latin för stadens personal 6-7 april 2006. 

Lördagen den 8 mars inbjuds allmänheten för att få del av stadens 
utvecklingsarbete och alla de möjligheter som finns.  

        
• Situationen på Nälsta servicehus är för närvarande ansträngd då det är svårt med 

beläggningen . 
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§ 14.   Övriga frågor 
Ersättaren Sven Karlsson framförde synpunkter på landstingets information om 
patientavgifter.  
 
Ersättaren P-E Bergman påtalade att Rådets sammanträdestider inte överensstämmer 
med stadsdelsnämndens sammanträden. Gudrun Sjödin ska se över tidsschemat. 
 
Ledamoten Birgit Grahn påtalade det angelägna i att förvaltningen ska komma igång 
med och genomföra ”fixartjänster” inom stadsdelen. 
 
Lennart Keberg meddelade att arbetet med införande av ”fixartjänster” har överförts 
och kommer att handläggas av Peter Forslund vid förvaltningens stab.  
 
 
§ 15.   Sammanträdet avslutas 

      Ordförande tackade för idag och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
 

-------- 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


